
Universiteitsraad 

 

 

Geacht College, 

 

De Universiteitsraad heeft op 9 december 2024 de Model Onderwijs- en Examenregeling 

(OER) en het bijbehorende inschrijfprotocol met u besproken. Hoewel er het afgelopen jaar 

belangrijke verbeteringen zijn doorgevoerd, constateren we dat een aanzienlijke groep 

studenten nog steeds niet kan deelnemen aan tentamens door inschrijfproblemen. Dit is 

zorgelijk in het licht van de studeerbaarheid en de groeiende druk op studenten.  

 

De Rector heeft voorgesteld om in de aankomende tentamenperiode een inventarisatie te 

maken van de problemen die worden ervaren en de omvang hiervan. Daarna wil de Rector 

kijken of we een protocol nodig hebben voor als het mis gaat. De Rector stelt voor om de 

Model OER en het Inschrijfprotocol los te koppelen en het Inschrijfprotocol later te 

agenderen en wat er nodig is te bespreken met de UR. Eventueel kunnen we een aanvullend 

protocol opstellen voor de herkansingen in juli.  

 

De Universiteitsraad heeft er onvoldoende vertrouwen in dat dit voorstel een adequate 

oplossing vormt. Vanwege de problemen met het Inschrijfprotocol heeft de 

Universiteitsraad besloten niet in te stemmen met de Model OER.  

 

De Universiteitsraad bedankt het College voor de toezegging dat er in de eerstvolgende 

tentamenperiode gemonitord zal worden hoeveel mensen er niet deelnemen een tentamen 

terwijl zij dit wel willen. De Rector zal hierover overleggen met SOZ en de 

onderwijsadministraties. De Universiteitsraad verzoekt dat wordt bijgehouden hoeveel 

mensen weggestuurd worden vanwege een niet bestaande inschrijving door technische 

problemen, genoemde redenen in het inschrijfprotocol (artikel 5) of door een te late 

inschrijving, veroorzaakt door de student zelf. De Raad zou graag zien dat naast de mensen 

die ter plekke worden weggestuurd, er ook gekeken wordt naar mensen die er eerder achter 

komen dat er iets mis is gegaan en dus hun tentamen niet kunnen maken. De Raad heeft 

meegegeven dat het nuttig is om dit te monitoren, maar wel met de realisatie dat hierdoor 

College van Bestuur 

 

Nummer - Datum 12 december 2024 

Uw brief van - Doorkiesnr. 06-28 89 48 17 

Onderwerp Model OER 2025-2026 Contactpersoon Pauline Vincenten 



Universiteitsraad 

Blad 2/4 

 

 

 

alsnog niet alle gevallen boven water zullen komen. De Raad vindt het belangrijk dat het 

College hier rekening mee houdt. 

 

De Rector heeft ook toegezegd te gaan monitoren hoeveel studenten er nog worden 

ingeschreven nadat de deadline is verstreken. 

 

De Universiteitsraad bedankt voor de toezegging dat er een beleid komt dat ervoor zorgt dat 

bij het openen van de vak inschrijving het altijd mogelijk zal zijn dat studenten zich direct in 

kunnen schrijven voor het tentamen. 

 

De volgende aandachtspunten zijn besproken: 

 

Model OER  

 

1. De Universiteitsraad signaleert dat tentamens en hertentamens regelmatig te dicht 

op elkaar gepland zijn waardoor de bepaalde termijnen in het OER en het 

inschrijfprotocol voor het nakijken en de inzagemomenten voor tentamens te dicht 

liggen op de deadline voor het inschrijven van hertentamens.   

 

2. De Universiteitsraad uit haar zorgen over dat voor studenten voor een onverwachte 

incidentele overmachtssituatie geen procedure in de OER is, zoals het afgaan van 

een brandalarm tijdens een (her)tentamen. De Universiteitsraad verzoekt dat hier 

een dergelijke regeling over wordt opgenomen. Het College ziet een algemene 

regeling niet als noodzakelijk. Wanneer zich een onverwachte incidentele 

overmachtssituatie voordoet wordt volgens de bestaande regels gehandeld. 

 

3. Het College bevestigt dat de wijzigingen in de Model OER ingaan per 1 september 

2025. Dan vervalt de geldende OER. De nieuwe OER geldt niet met terugwerkende 

kracht.  

 

Inschrijfprotocol  

1. De Universiteitsraad is van mening dat het mogelijk moet zijn om studenten ter 

plekke in te schrijven voor een tentamen, mits er genoeg plekken zijn. Het 

wegsturen van deze studenten, ondanks beschikbare plekken, is in onze ogen 

disproportioneel en onwenselijk, zeker in het kader van de studievertraging die zij 

hierdoor oplopen, de hoeveelheid stress die dit oplevert en de problemen in de 

begroting door het dalende aantal behaald ECTS-en.  studiEen student heeft het 

recht om 2x per jaar tentamen te doen voor een vak. De Universiteitsraad begrijpt 

dat een inschrijving die ter plekke geregeld moet worden mogelijk verstoring voor 

andere studenten veroorzaakt, maar ervaren zelf dat studenten die huilend 

weglopen soms storender zijn dan de eerdergenoemde inschrijving die last minute 

geregeld moet worden.  
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Het College acht het ter plekke kunnen inschrijven van studenten voor een 

tentamen op dit moment niet haalbaar en niet wenselijk. We zijn als organisatie in 

een transitiefase. Het ter plekke inschrijven zorgt ook voor 

uitvoerbaarheidsproblemen. Digitale toetsen moet je bijvoorbeeld klaarzetten.  

De Raad heeft echter ervaren dat het wel mogelijk is om studenten ter plekke in te 

schrijven.  

 

Daarnaast worden ook studenten weggestuurd die niet op de aanwezige lijsten staan 

maar zich wel hebben ingeschreven en in een aantal gevallen dit ook kunnen 

aantonen. Dit acht de Universiteitsraad niet alleen nog laakbaarder, maar hij vraagt 

zich ook af of dit juridisch wel stand houdt. 

 

2. Studieadviseurs adviseren de onderwijsadministratie over studenten met mentale 

problemen die om toestemming vragen om deel te laten nemen aan een tentamen. 

Het probleem is nu dat sommige onderwijsadministraties ondanks een positief 

advies van de studieadviseur alsnog weigeren om die studenten toegang te geven tot 

een tentamen. Het overeengekomen beleid wordt dus niet goed uitgevoerd. De UR 

waardeert het dat de Rector de onderwijsadministraties en de Faculteitsbesturen zal 

oproepen om serieus te luisteren naar de studieadviseurs. De Rector zal navragen 

waarom onderwijsadministraties afwijken van het advies van studieadviseurs en om 

welke aantallen het gaat.   

 

3. De UR waardeert de toezegging van de Rector dat zij in gesprek zal gaan met de 

vice-decanen over de inschrijfproblemen. Studenten zouden niet de dupe moeten 

worden van technische fouten.  

 

4. De Rector zegt ook toe uit te zoeken met de onderwijsadministraties waarom ze het 

beleid voor de inschrijving tussen 0-5 dagen voor het tentamen verschillend 

interpreteren.  

 

Conclusie  

De Universiteitsraad spreekt nogmaals dank uit voor de aanpassingen die afgelopen jaar zijn 

gedaan. Het is ontzettend goed om te zien dat de hoeveelheid studenten op verschillende 

faculteiten die deel kan nemen aan tentamens is toegenomen en dat de bereidheid aanwezig 

is om met de universiteitsraad aan tafel te zitten om dit getal nog verder te verhogen.   

 

De Universiteitsraad blijft achter haar standpunt staan dat alle studenten in staat moeten 

zijn een tentamen te maken bij inschrijving voor een vak en als de zaal voldoende capaciteit 

in de zaal is. Ook acht zij het principieel onacceptabel dat studenten die rechtmatig aan een 

tentamen kunnen meedoen uitgesloten worden door iets waarvoor de universiteit 

verantwoordelijk is. De Raad zal niet instemmen met de Model OER als de wijzigingen in 

het inschrijfprotocol niet worden doorgevoerd. 
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In plaats van en inschrijfprotocol zou de Universiteitsraad liever zien dat we gaan werken 

met een uitschrijfprotocol, waarbij een student aanvinkt dat hij niet zal deelnemen aan een 

tentamen. Volgens de Raad heeft dit ook financieel nut omdat studenten dan sneller door 

hun studie heengaan.  

 

De Universiteitsraad zal op 18 december met de Rector verder in gesprek gaan en hoopt dan 

tot een gezamenlijke oplossing te komen.  

 

Met vriendelijke groet,  

namens de Universiteitsraad, 

 

 

 

Pauline Vincenten 

Voorzitter 


